
Høringssvar – endring av trinnprismodellen 

Statens legemiddelverk har ved brev datert 09.07.2021 bedt om tilbakemelding på høring om endring 

av trinnprismodellen. Nasjonalt kompetansenettverk for legemidler til barn (Nettverket) står ikke på 

høringslisten, men ønsker likevel å komme med noen kommentarer til høringsnotatet. 

Nettverket arbeider for at legemiddelbehandlingen til barn skal være hensiktsmessig og trygg, og i 

størst mulig grad basert på dokumentert kunnskap. En forutsetning for dette er god tilgang til 

legemidler til barn. Av høringsnotatet fremgår det at Statens legemiddelverk vurderer at utelatelse av 

første trinnpriskutt kan gjennomføres uten negative konsekvenser for forsyningssikkerhet og tilgang av 

legemidler i Norge. I den forbindelse lurer vi på om man har tatt med i vurderingen pakninger og 

formuleringer som er tilpasset barn, eller om man bare har sett på tilgang av legemiddel på 

virkestoffnivå?  

I Nettverket har vi lansert begrepet legemiddelsavn. Til forskjell fra legemiddelmangel, som er et 

problem i seg selv, bruker vi dette begrepet for å beskrive et savn etter flere markedsførte legemidler 

til barn. Vi opplever at den norske prispolitikken på legemidler kan være med på å forsterke problemet 

med få markedsførte legemidler til denne pasientgruppen. Nettverket frykter at en konsekvens av å 

kutte legemiddelfirmaenes fortjeneste er at færre legemiddelfirma vil søke om markedsføringstillatelse 

i Norge for pakninger og formuleringer som har lavt inntjeningspotensial. Dette mener vi vil ramme de 

minste hardest. En annen konsekvens kan bli at noen legemiddelfirma trekker mindre lønnsomme 

pakninger/formuleringer fra markedet. Dette har vi sett eksempler på tidligere. 
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